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BURMISTRZ  KARPACZA

za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej

Karpacza

ZAPYTANIE

RM.0003.208.2022

W SPRAWIE :

• Spłaty kredytu zaciągniętego na budowę Stadionu Miejskiego w Karpaczu.

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

• Gmina Karpacz zaciągnęła na budowę Stadionu Miejskiego w Karpaczu kredyt w Banku
PKO BP.

PYTANIA :
 

1.  Ile wynosi na dzień 28.02.2022r. kwota zadłużenia z tytułu zaciągniętego kredytu?

2.  Ile wynosi  rata miesięczna w 2022 r.  (  od stycznia do grudnia),  którą spłaca Gmina
Karpacz?

3. W jakiej wysokości oprocentowany był kredyt w chwili zaciągnięcia?

4. W jakiej wysokości oprocentowany jest kredyt obecnie-stan na dzień 28.02.2022 r.?

5. O ile wzrosła miesięczna spłata kredytu w związku ze wzrostem stóp procentowych w
roku 2022 r. ( z podziałem na poszczególne miesiące- styczeń-grudzień)?

Grzegorz Kubik
..........................

 


